

Perspective Opportunity: Director Position at the Center of Economic Diplomacy

Are you passionate about making a positive impact on Economic Diplomacy? We have an exceptional career opportunity for a highly motivated and experienced professional to join the Institute for Advanced International Studies as the Director of the Center of Economic Diplomacy.

Key Responsibilities:

- ◆ Lead and oversee the strategic direction of the Center, ensuring its alignment with the institute's mission and objectives.
- ◆ Conduct research and analysis on center of Economic diplomacy, contributing to the advancement of knowledge in the field.
- ◆ Develop and maintain collaborations with international organizations, academic institutions, and stakeholders to foster partnerships and promote Economic diplomacy initiatives.
- ◆ Provide expert guidance and policy recommendations to policymakers, governments, economists and other relevant stakeholders.
- ◆ Manage and mentor a team of researchers and professionals, fostering a collaborative and innovative work environment.
- ◆ Oversee project management, including planning, execution, and evaluation Economic diplomacy initiatives

Requirements:

- ◆ Minimum of a Master's degree in Economics. A PhD degree is considered as an advantage.
- ◆ Demonstrated experience of at least 3 years in a relevant professional capacity, preferably in Economic diplomacy or related areas.
- ◆ Strong research and analytical skills, with a track record of publications and contributions to the field.
- ◆ Ability to engage in fund raising activities to secure resources for the Center's projects and initiatives.
- ◆ Excellent communication and presentation abilities, with the capacity to engage diverse audiences.
- ◆ Proven leadership and managerial skills, with the ability to inspire and motivate a team.
- ◆ Genuine commitment and interest for resolving the challenges of Economic diplomacy.

Join our dynamic and forward-thinking team, dedicated to advancing economic diplomacy on a global scale. If you are ready to take on this exciting role, please submit your CV and contact details to saida.saidkhanova@iais.uz. We look forward to hearing from you.

Перспективная возможность: должность руководителя Центра Экономической Дипломатии

Вы заинтересованы в оказании положительного влияния на экономическую дипломатию? У нас есть исключительная карьерная возможность для высокомотивированного и опытного профессионала присоединиться к Институту перспективных международных исследований в качестве руководителя Центра экономической дипломатии.

Ключевые обязанности:

- ◆ Руководить и контролировать стратегическое направление деятельности Центра, обеспечивая его соответствие миссии и целям Института.
- ◆ Проводить исследования и анализ по вопросам экономической дипломатии, трендам мировой экономики, способствуя развитию знаний в этой области.
- ◆ Развивать и поддерживать сотрудничество с международными организациями, академическими учреждениями и заинтересованными сторонами для развития партнерских отношений и продвижения инициатив устойчивого развития.
- ◆ Предоставлять экспертные рекомендации заинтересованным сторонам.
- ◆ Управлять командой исследователей и специалистов, создавая совместную и инновационную рабочую среду.
- ◆ Контролировать управление проектами, включая планирование, реализацию и оценку инициатив в области экономической дипломатии.

Требования:

- ◆ Минимум степень магистра в области экономики. Степень доктора философии (PhD) рассматривается как преимущество.
- ◆ Подтвержденный опыт работы не менее 3 лет на соответствующей профессиональной должности, желательно в области экономики.
- ◆ Сильные исследовательские и аналитические навыки, опыт публикаций и вклад в эту область.
- ◆ Возможность участвовать в деятельности по сбору средств для обеспечения ресурсов для проектов и инициатив Центра.

- ◆ Отличные коммуникативные и презентационные способности, способность привлекать разнообразную аудиторию.
- ◆ Подтвержденные лидерские и управленческие навыки, способность вдохновлять и мотивировать команду.
- ◆ Искренняя приверженность и интерес к решению проблем мировой экономики и экономической дипломатии.

Присоединяйтесь к нашей динамичной и дальновидной команде, стремящейся способствовать экономической дипломатии в глобальном масштабе. Если вы готовы взять на себя эту интересную роль, отправьте свое резюме и контактную информацию по адресу saida.saidkhanova@iais.uz Мы с нетерпением будем ждать вашего ответа